



Studeranderådet

Datum: 13.1.2025
Planerad tid: 14.30 – 15.30
Plats: Atleten
Närvarande:

Hannes Högman, 1A, ordinarie, lämnade 15.00
Hugo Åkerfelt, 1B, suppleant
Dorothy Rambuyon, 1C, suppleant
Emilia malm, 1D, ordinarie, kassa, lämnade 15.33
Sigrid Sjöstrand, 1D, elev, lämnade 15.33
Luca Cruz-Holmström 1E, elev
Dora Pirholt, 1F, ordinarie

Maria- Louisa Pfeifer, 2A ordinarie, ordförande
Astrid Törnroos, 2C suppleant
Hugo Wilén, 2F ordinarie, sekreterare
Jonah Perjus, 2F suppleant
Maximilian Dreyer, 2G ordinarie, vice ordförande

Mattick Watkins, 3B suppleant protokolljusterare
Mateo Gunell, 3C, ordinarie
Gabriel Strand, 3F suppleant
Nellie Höglund 3F ordinarie anlande 15.00
Sara Anderson, 3G ordinarie

§ 1. Inledning

Ordförande öppnar mötet klockan 14:38.

§ 2. Inkomst av varuautomaten?

Ordförande kontaktar Envoltura angående detta då vi ännu inte har fått våra 5% av intäkterna.

§ 3. Ukraina stöd

Vi återkommer till idé om en liten grupp för stöd till Ukraina nästa möte då relativt få är närvarande idag. MKH bör även kontaktas av ordförande om vare sig stöd för Palestina skulle kunna fungera och om inte så bör han bjudas in på nästa möte så att vi kan diskutera det.

§ 4. Uppdatering om internationell tutor?

Det informeras om vad det exakt internationell tutor är.

§ 5. Hur ser det ut med TikTok?

Sekreterare skapar kontot.

Maximilian kontaktar ledningsgruppen om videon som spelades under julfesten för att fråga ifall den kan läggas upp på kontot.

Mejl bör skickas ut då kontot görs vilket bör innehålla:

- Kontots namn
- En dera/båda av sekreterarnas skolmejl
- Vad som bör skickas (använd Instagram kontot och tiktoks från andra liknande konton som referens)

§ 6. Övriga ärenden

Ledningsgruppen framför idé om aktivitetsvecka i slutet av maj där var elever skulle ha möjlighet att göra saker utanför vanliga studieplanen. Detta skulle göras för att göra plats för de som är på utbyten. Dock kritik mot programmet från ledningsgruppen i och med att inte alla utbytesprogram fungerar i slutet av maj (i huvudsak Spanien). Lärarna skulle behöva arbeta avsevärt mycket mer för att få veckan att fungera. Dessutom finns en oro att få skulle vara i skolan. Maximilian ska göra ett försök att övertyga ledningsgruppen om att ge elever 2 studiepoäng för denna vecka vilket skulle uppmuntra mer närvaro. Även extra uppgifter som "bestraffning" för olovlig frånvaro skulle kunna fungera.

Vi anser att programmet bör genomföras om ledningsgruppen kan enas om ett bra program som eleverna skulle tycka om. Då de kommit fram till något bör Maximilian ge korrespondens med studeranderådet så att vi kan ge feedback.

Ordförande och Emilia skriver formuläret som skickas till eleverna angående de nya produkterna i varuautomaten.

Gabriel Strand avgår från posten som IT-minister. Ny minister väljs nästa möte. Detta informeras även om i det allmänna mejlet.

Nellie har äntligen fått korrespondens med städarna angående bindorna och tampongerna. Ann-Sofie menade att det finns tillräckligt med storlekar men att hon ändå skulle se om det var möjligt att fixa fler. Senaste gången Nellie hörde från henne var i november. Även parfymfri tvål är ett måste och ordförande kontaktar MKH angående det. I stort är både större bindor och tamponger samt parfymfri tvål stora mål som måste lösas då det varit ett problem i mer än ett år.

Louisa och Hugo bör ersättas för mötets fika då fikaminister var frånvarande.

§ 6. Avslutning

Ordförande avslutar mötet klockan 15:37.